
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 08.03.2010 Møtested: Grand Hotell 
Tidspunkt - fra: 18:30 Tidspunkt - til: 22:30 
Sak – fra / til: 001/10 - 018/10 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Knut Pettersen – AP Kim Skjæveland – H Inghild Vanglo – AP 
Thor Kristian Klepp – AP Bitten Fugelsnes – AP Sissel Voilås – AP 
Bjørn Reidar Berentsen – AP Ruth Kari L. Fiske – AP Wenche H. Andersen – FrP 
Kjell H. Fredriksen – FrP Arnfinn Emil Havsø – FrP Terje Jørgensen jr. – H 
Leif Erik Egaas – H Arne Stapnes – H Liv Tone Øiumshaugen – H 
Kåre Hansen – H Tor Inge Rake – V Arne Dirdal – H 
Per Hovland – FrP Bjørn Carlsen – H Solveig Ege Tengesdal – KrF 
Morten Haug – KrF Edmund Johan Iversen – KrF Bente Skåra Gunvaldsen – KrF 
Arne Geir Ege – KrF Sigval Bernt Nodland – SP Birger Røyland – SP 
Brit L. Kvassheim - V   
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Rolf Magne Skogen – AP Astrid H. Robertson – H Hans Ludvig Merkesdal – FrP 
Roald Eie – FrP Unn Therese Omdal – AP Per Einar Lædre – SV 
Grete Iren Håkull – H   
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Odd Stangeland – AP Olaug Noreide – H Tommy Bjellås – FrP 
Tom Harry Albertsen – FrP Elisabeth Solbakke – AP Halvor Ø. Thengs – SV 
Kjell Vidar Nygård - H   
 
 
Følgende varamedlemmer møtte i enkeltsak(er): 
Anja Tingbø Omdal – KrF (5/10) Åshild Bakken – AP (8/10) Torfinn M. Haataja (FrP) (12/10) 
Terje Svanes – FrP (12/10)   
 
 
Følgende fra administrasjonen/andre møtte: 
Fung. rådmann Kåre Ingvar Helland, drifts- og miljøsjef Arild Dyrskog Rolfsen, personalsjef Kristin
Bøe Haugland, plansjef Dag Kjetil Tonheim,  
 
Merknader til møtet: 

Ingen. 
 

 
 
 
Terje Jørgensen jr. 

 

Ordfører Leif E. Broch 
 Sekretariatsleder 

 EIGERSUND KOMMUNE 
Kommunestyret 



Utvalgets faste medlemmer/varamedlemmer (35): 
 
ARBEIDERPARTIET: (9)   Vararepresentanter i rekkefølge. 
Knut Pettersen (Gruppeleder)  1 Odd Stangeland 
Unn Therese Omdal  2 Elisabeth Solbakke 
Inghild Vanglo  3 Åshild Bakken 
Thor Kristian Klepp  4 Thor Dale 
Bitten Fugelsnes  5 Erik Ludvigsen 
Rolf Magne Skogen  6 Marit Tingbø Ludvigsen 
Sissel Voilås  7 Tove Helen Løyning 
Bjørn Reidar Berentsen  8 Anders Ege 
Ruth Kari Ludvigsen Fiske  9 Elin Svanes Hjørungnes 
  10 Kenneth Pedersen 
  11 Svenn Johan Manum 
  12 Svein Narve Veshovda 
    
FREMSKRITTSPARTIET: (6)    
Wenche Haffnes Andersen (Gruppeleder)  1 Tommy Bjellås 
Per Hovland  2 Tom Harry Albertsen 
Kjell H Fredriksen  3 Jane Beathe A. Espnes 
Arnfinn Emil Havsø  4 Terje Svanes 
Hans L. Merkesdal  5 Therese Nybo 
Roald Eie  6 Torfinn M. Haataja 
  7 Hans Petter Helland 
  8 Bjørn Arild Amundsen 
  9 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
    
HØYRE: (10)    
Terje Jørgensen (Ordfører)  1 Kjell Vidar Nygård 
Leif Erik Egaas (Gruppeleder)  2 Sverre C. Bertelsen 
Arne Stapnes  3 Olaug Nordeide 
Liv Tone Øiumshaugen  4 Camilla Litsheim Refsland 
Kåre Hansen   5 Aud Eli Ege Tønnesen 
Grete Iren Håkull  6 Runar Blakstad 
Arne Dirdal  7 Lilly Remme Brunel 
Astrid H. Robertson  8 Henry Andreas Øglend 
Bjørn Carlsen  9 Line Stenberg Mikalsen 
Kim Skjæveland  10 Liv Aina Nevland Adamsen 
  11 Sem Johne Hadland 
  12 Kjetil Bentsen 
  13 John Harry Øglend 
    
KRISTELIG FOLKEPARTI: (5)    
Morten Haug (Gruppeleder)  1 Anja Tingbø Omdal  
Solveig Ege Tengesdal (Varaordfører)    2 Sølvi Ege 
Edmund Johan Iversen  3 Bjørn Arild Omdal 
Bente Skåra Gunvaldsen  4 Ivar Sleveland 
Arne Geir Ege  5 Liv Aarrestad Stapnes 
  6 Inger K.  Løvbrekke Aase 
  7 Brit Elin Lomeland 
  8 Janne M O. Jørgensborg 
    
SENTERPARTIET: (2)    
Sigval Bernt Nodland (Gruppeleder)  1 Tor Olav Gya 
Birger Røyland  2 May Sissel Nodland 
  3 Johan Egeland 
  4 Ruth Evy Berglyd 
    5 Ester Ørsland 
    
SOSIALISTISK VENSTREPARTI: (1)    
Per Einar Lædre (Gruppeleder)  1 Solveig Drage 
  2 Halvor Østerman Thengs 
  3 Kirsten Solveig Hegdal 
  4 (Pt. ”ledig” i påvente av nytt valgoppgjør) 
    
VENSTRE: (2)    
Tor Inge Rake (Gruppeleder)  1 Anne Margrethe Herigstad 
Brit L Kvassheim  2 Anette Hoås 
  3 Vidar Ausen 
  4 Øyvind Misje 
  5 Espen Andersen 

 
 
 



Saksliste: 

Sak nr. Sakstittel L 

001/10 Godkjenning av protokoll  fra kommunestyrets møte 14.12.2009  

002/10 
Kommunesammenslåing / samarbeid - Bjerkreim, Eigersund, Lund og 
Sokndal kommune. 

 

003/10 Bakkebø borettslag - eventuelle endringer i eiersituasjonen.  

004/10 Kommunale eiendommer - eventuelle salg  

005/10 
Reguleringsendring for boliger gnr. 18 bnr. 19 mfl. - Dyrnes 2. 
gangsbehandling 

 

006/10 
Reguleringsplan - steinbrudd/fyllingsområde på bnr. 114 bnr. 1,2 
Lomeland 2. gangsbehandling 

 

007/10 Gebyrer etter plan og bygningsloven - plan  

008/10 
Reguleringsendring gnr. 116 bnr. 4 mfl - 3 hytter og nye bestemmelser 
Egelandsdal - 2 gangsbehandling 

 

009/10 
Reguleringsplan gnr. 48 bnr. 10 m.fl. Tengsareid - industriutvikling samt 
friluftsområde 3. gangsbehandling 

 

010/10 Plan for den kommunale voksenopplæringen 2010 - 2013  

011/10 Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 - 2020  

012/10 
Reguleringsplan og KU for Svåheia gnr. 24 bnr. 1,2,3,4,5,6 og 9 samt 
gnr. 26 bnr, 1,7 og 8 - 2. gangsbehandling 

 

013/10 Temaplan for skole  

014/10 Tiltak for førskolebarn med nedsatt funksjonsevne  

015/10 
Vedtak i formannskapets møte 10.1.2010 - kl. § 13 - Utvidet båndtvang 
for hund etter § 6 f. 

 

016/10 
Vedtak i formannskapets møte 20.1.2010 - kl. § 13 - vedr. endring av 
vedtekter for Sør-Rogaland Fiskeri Invest AS. 

 

017/10 Felles brukerutvalgs innstilling av leder og nestleder  

018/10 Referatsaker til kommunestyrets møte 3. mars 2010  

 
 



001/10: Godkjenning av protokoll  fra kommunestyrets møte 
14.12.2009  
 

Forslag til vedtak 14.01.2010: 
 
Protokoll fra kommunestyrets  møte den 14.12.2009 godkjennes. 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Protokollen enstemmig godkjent. 
 
 
KS-001/10 Vedtak: 
 

Protokoll fra kommunestyrets møte den 14.12.2009 godkjennes. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

002/10: Kommunesammenslåing / samarbeid - Bjerkreim, 
Eigersund, Lund og Sokndal kommune.   
  

Rådmannens forslag til vedtak 03.02.2010: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

1. Eigersund kommune godkjenner framlagt mandat og organisering av arbeidet med 
utredning av konsekvenser ved kommunesammenslåing i Dalane, jfr. Dalanerådets 
vedtak i sak 04/10 og dokumentet ”Forstudie – Kommunesammenslåing – Bjerkreim, 
Eigersund, Lund og Sokndal kommune.” 

 

2. Eigersund kommune ser positivt på et forpliktende interkommunalt samarbeid i 
Dalane. 
Implisitt i et slikt samarbeid må det ligge en uttrykt målsetting om at den enkelte 
Dalanekommune først forsøker å finne samarbeidsløsninger internt i regionen før en 
eventuelt vurderer andre samarbeidspartnere. 
 

3. Eigersund kommune anbefaler at Dalanekommunene tar et initiativ for å undersøke 
muligheten for et tettere / mer forpliktende samarbeid med Stavangerregionen. 

 
 
10.02.2010 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 Saken ble enstemmig satt på sakslisten ved møtets start. 

--- o --- 
 
ORDFØREREN foreslo slikt fellesforslag (AP, FrP, H, KrF, SP og V): 

”Nytt punkt 2. Eigersund kommune ser positivt på et forpliktende interkommunalt 
samarbeid i Dalane.  
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Eigersund kommune foreslår derfor følgende tillegg i Dalanerådets vedtekter kapittel 
1, §13: Den enkelte medlemskommune forplikter seg til å først søke 
samarbeidsløsninger internt i Dalaneregionen før en eventuelt vurderer andre 
samarbeidspartnere.” 
 
 

Votering: 
Rådmannens innstiling punkt 1 og 3 enstemmig vedtatt. 
Fellesforslag punkt 2 enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for rådmannens innstilling punkt 2. 
 
 
FS-020/10 Vedtak: 
 

Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

1. Eigersund kommune godkjenner framlagt mandat og organisering av arbeidet med 
utredning av konsekvenser ved kommunesammenslåing i Dalane, jfr. Dalanerådets 
vedtak i sak 04/10 og dokumentet ”Forstudie – Kommunesammenslåing – Bjerkreim, 
Eigersund, Lund og Sokndal kommune.” 

 

2. Eigersund kommune ser positivt på et forpliktende interkommunalt samarbeid i 
Dalane. 

 
Eigersund kommune foreslår derfor følgende tillegg i Dalanerådets vedtekter kapittel 
1, §13:Den enkelte medlemskommune forplikter seg til å først søke 
samarbeidsløsninger internt i Dalaneregionen før en eventuelt vurderer andre 
samarbeidspartnere.” 
 

3. Eigersund kommune anbefaler at Dalanekommunene tar et initiativ for å undersøke         
       muligheten for et tettere / mer forpliktende samarbeid med Stavangerregionen. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
KNUT PETTERSEN (AP) foreslo slikt vedtak: 

1. ”Det gjennomføres ikke utredning av kommunesammenslåing i Dalane på 
nåværende tidspunkt.   

 
2. Eigersund kommune ser positivt på et forpliktende interkommunalt samarbeid i 

Dalane. Implisitt i et slikt samarbeid må det ligge en uttrykt målsetning om at den 
enkelte Dalanekommune først forsøker å finne samarbeidsløsninger internt i 
regionen før en eventuelt vurderer andre samarbeidspartnere.” 

 
 
Votering: 
Pettersens forslag punkt 1 enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for formannskapets innstilling. 
Formannskapets innstilling 2 vedtatt med 21 mot 14 stemmer for Pettersens forslag punkt 2. 
 (AP+SP+SV+V) 
Formannskapets innstilling 3 enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-002/10 Vedtak: 
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1. Det gjennomføres ikke utredning av kommuneslammenslutning i Dalane på 

nåværende tidspunkt.   
 

2. Eigersund kommune ser positivt på et forpliktende interkommunalt samarbeid i 
Dalane. 
 
Eigersund kommune foreslår derfor følgende tillegg i Dalanerådets vedtekter kapittel 
1, §13:Den enkelte medlemskommune forplikter seg til å først søke 
samarbeidsløsninger internt i Dalaneregionen før en eventuelt vurderer andre 
samarbeidspartnere.” 

 
3. Eigersund kommune anbefaler at Dalanekommunene tar et initiativ for å undersøke 

muligheten for et tettere / mer forpliktende samarbeid med Stavangerregionen. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

003/10: Bakkebø borettslag - eventuelle endringer i eiersituasjonen.  
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 

1. Bakkebø borettslag (BBL) selger (overfører) eiendommer og verdier til Eigersund 
kommune.  

2. Bakkebø borettslag (BBL) avvikles når eiendommer og verdier er solgt (overført) til 
Eigersund kommune. 

3. Eigersund kommune søker om å overta ansvar for mottatte oppstartingstilskudd og 
lån i Husbanken (16,6 millioner kroner) som er knyttet opp til BBL. 

4. Økte utgifter (herunder finansutgifter og driftsutgifter på eiendommene) skal dekkes 
via driften ved eiendommene som i dag er knyttet opp mot BBL (selvkostprinsippet). 

5. Likvide midler som mottas i forbindelse med avviklingen av BBL brukes til å dekke 
omkostningene knyttet opp mot prosessen og hvor resten avsettes på et eget 
driftsfond. Eigersund kommune kan forskuttere utgiftene knyttet opp mot 
salg/avvikling av BBL. 

6. Disponeringen av nytt driftsfond tas opp i forbindelse med økonomirapport og/eller 
budsjett. 

7. Rådmannen får fullmakt til å møte som andelseier på generalforsamling / 
ekstraordinær generalforsamling i BBL og fatte de nødvendige vedtak knyttet opp mot 
salg/avvikling av BBL. 

8. Rådmannen får fullmakt til å engasjere ekstern assistanse til formell avvikling av BBL. 
9. Avviklingen av BBL gjennomføres snarest mulig og ventes sluttført høsten 2010.  
10. I forbindelse med økonomirapportering / budsjett rapporterer rådmann om status / 

fremdrift knyttet opp mot avviklingen av BBL – herunder nødvendige 
budsjettendringer knyttet opp mot finansutgifter/driftsutgifter/leieinntekter. 

11. Rådmannen fremmer egen sak knyttet opp mot drift – herunder bemanningsmessige 
ressurser - av økt eiendomsmasse for Miljøavdelingen. 

 
 
10.02.2010 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
SOLVEIG EGE TENGESDSL (KRF) foreslo at følgende nytt pkt. 7: 
 ”Det etableres et avviklingsstyre som ledes av rådmannen. 
  Rådmannens forslag pkt. 11 utgår. 
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LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo nytt pkt. 12: 

”Kommunestyret delegerer til formannskapet å gjøre vedtak i den videre prosessen 
med avvikling av Bakkebø Borettslag.” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling pkt. 1-6 og pkt. 8-10 enstemmig vedtatt. 
Tengesdals forslag enstemmig vedtatt. 
Egaas forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
FS-011/10 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

1. Bakkebø borettslag (BBL) selger (overfører) eiendommer og verdier til Eigersund 
kommune.  

2. Bakkebø borettslag (BBL) avvikles når eiendommer og verdier er solgt (overført) til 
Eigersund kommune. 

3. Eigersund kommune søker om å overta ansvar for mottatte oppstartingstilskudd og 
lån i Husbanken (16,6 millioner kroner) som er knyttet opp til BBL. 

4. Økte utgifter (herunder finansutgifter og driftsutgifter på eiendommene) skal dekkes 
via driften ved eiendommene som i dag er knyttet opp mot BBL (selvkostprinsippet). 

5. Likvide midler som mottas i forbindelse med avviklingen av BBL brukes til å dekke 
omkostningene knyttet opp mot prosessen og hvor resten avsettes på et eget 
driftsfond. Eigersund kommune kan forskuttere utgiftene knyttet opp mot 
salg/avvikling av BBL. 

6. Disponeringen av nytt driftsfond tas opp i forbindelse med økonomirapport og/eller 
budsjett. 

7. Det etableres et avviklingsstyre som ledes av rådmannen. 
8. Rådmannen får fullmakt til å engasjere ekstern assistanse til formell avvikling av BBL. 
9. Avviklingen av BBL gjennomføres snarest mulig og ventes sluttført høsten 2010.  
10. I forbindelse med økonomirapportering / budsjett rapporterer rådmann om status / 

fremdrift knyttet opp mot avviklingen av BBL – herunder nødvendige 
budsjettendringer knyttet opp mot finansutgifter/driftsutgifter/leieinntekter. 

11. Kommunestyret delegerer til formannskapet å gjøre vedtak i den videre prosessen 
med avvikling av Bakkebø Borettslag. 

 
Vedtaket enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-003/10 Vedtak: 
 

1. Bakkebø borettslag (BBL) selger (overfører) eiendommer og verdier til Eigersund 
kommune.  

2. Bakkebø borettslag (BBL) avvikles når eiendommer og verdier er solgt (overført) til 
Eigersund kommune. 
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3. Eigersund kommune søker om å overta ansvar for mottatte oppstartingstilskudd og lån i 
Husbanken (16,6 millioner kroner) som er knyttet opp til BBL. 

4. Økte utgifter (herunder finansutgifter og driftsutgifter på eiendommene) skal dekkes via 
driften ved eiendommene som i dag er knyttet opp mot BBL (selvkostprinsippet). 

5. Likvide midler som mottas i forbindelse med avviklingen av BBL brukes til å dekke 
omkostningene knyttet opp mot prosessen og hvor resten avsettes på et eget driftsfond. 
Eigersund kommune kan forskuttere utgiftene knyttet opp mot salg/avvikling av BBL. 

6. Disponeringen av nytt driftsfond tas opp i forbindelse med økonomirapport og/eller 
budsjett. 

7. Det etableres et avviklingsstyre som ledes av rådmannen. 
8. Rådmannen får fullmakt til å engasjere ekstern assistanse til formell avvikling av BBL. 
9. Avviklingen av BBL gjennomføres snarest mulig og ventes sluttført høsten 2010.  
10. I forbindelse med økonomirapportering / budsjett rapporterer rådmann om status / 

fremdrift knyttet opp mot avviklingen av BBL – herunder nødvendige budsjettendringer 
knyttet opp mot finansutgifter/driftsutgifter/leieinntekter. 

11. Kommunestyret delegerer til formannskapet å gjøre vedtak i den videre prosessen med 
avvikling av Bakkebø Borettslag. 

 
Vedtaket enstemmig. 
 
 
 

004/10: Kommunale eiendommer - eventuelle salg  
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
1. Det settes av 100.000 kroner til følgende forhold: 

a. Taksering av bygg/eiendommer som foreslås solgt. 
b. Kostnader knyttet til et salg. 
c. Eventuell innhenting av juridisk kompetanse. 
d. Finansieringen skjer ved reduksjon av budsjettert avsetning til Driftsfondet 

2010. 
2. Rådmannen får fullmakt til å forsøke å selge / avhende aksjene i Filmparken AS. 
3. Maurtråkket 1 og 3 selges når eksisterende leieforhold avvikles (dvs. når nytt skolebygg 

er klart).  
4. Duehuset selges så snart dagens kortitdsbarnehage er avviklet. Det legges frem en egen 

sak om nevnte forhold. 
5. Det fremmes en egen sak som vurderer mulighetene for å ha Eigersund kommune sitt 

fjernarkivet et annet - sted slik at Hammergården kan selges. 
6. Urhammerveien 7, Trollkjerkeveien 6 og 8 selges når nåværende beboere ikke lenger har 

behov for leilighetene eller aksepterer et alternativt boligtilbud. 
7. Det legges frem en egen sak konsekvenser og løsninger knyttet opp mot et salg av 

”Helleland gamle kommunehus”, Folhammaren 26, 28, 30 og 32 (det nordre bygget med 
4 leiligheter) og Helleland eldresenter. Utgangspunktet er at nevnte bygg skal selges. 

8. Klokkergården selges. 
 
 
 
20.01.2010 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
SOLVEIG EGE TENGESDAL (KRF) foreslo følgende tillegg til rådmannens pkt. 7: 
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”I den grad ”Helleland gamle kommunehus” og Helleland eldresenter anbefales solgt 
skal det foreligge alternative lokaler for den frivillige virksomheten.” 

 
KNUT PETTERSEN (AP) foreslo: 

”Det legges fram et notat til kommunestyremøte i forhold til Urhammerveien 7 og 
Trollkjerkeveien 6 og 8.” 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Tengesdals forslag enstemmig vedtatt. 
Pettersens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
FS-001/10 Vedtak: 
 

1. Det legges fram et notat il kommunestyremøtet i forhold til Urhammerveien 7 og 
Trollkjerkeveien 6 og 8. 

 
 

Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
  

1. Det settes av 100.000 kroner til følgende forhold: 
a. Taksering av bygg/eiendommer som foreslås solgt. 
b. Kostnader knyttet til et salg. 
c. Eventuell innhenting av juridisk kompetanse. 
d. Finansieringen skjer ved reduksjon av budsjettert avsetning til Driftsfondet 

2010. 
 

2. Rådmannen får fullmakt til å forsøke å selge / avhende aksjene i Filmparken AS. 
 
3. Maurtråkket 1 og 3 selges når eksisterende leieforhold avvikles (dvs. når nytt 

skolebygg er klart). 
 

4. Duehuset selges så snart dagens korttidsbarnehage er avviklet. Det legges frem 
en egen sak om nevnte forhold. 

 
5. Det fremmes en egen sak som vurderer mulighetene for å ha Eigersund 

kommune sitt fjernarkivet et annet - sted slik at Hammergården kan selges. 
 

6. Urhammerveien 7, Trollkjerkeveien 6 og 8 selges når nåværende beboere ikke 
lenger har behov for leilighetene eller aksepterer et alternativt boligtilbud. 

 
7. Det legges frem en egen sak konsekvenser og løsninger knyttet opp mot et salg 

av ”Helleland gamle kommunehus”, Folhammaren 26, 28, 30 og 32 (det nordre 
bygget med 4 leiligheter) og Helleland eldresenter. Utgangspunktet er at nevnte 
bygg skal selges 
 
I den grad ”Helleland gamle kommunehus” og Helleland eldresenter anbefales 
solgt skal det foreligge alternative lokaler for den frivillige virksomheten. 

 
8. Klokkergården selges. 
 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
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08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
TOMMY BJELLÅS (FrP) foreslo slikt vedtak: 

”Punkt 9 
Kommunalt eide Båthus som ikke selv benyttes av kommunen ntakseres og legges ut for 
salg. 
 
Punkt 10. 
Eigersund kommune går sammen med de andre eierne i Dalane Energi, med tanke på 
salg av el nettet og Dalane Breiband. Resultatet av dette gis til eierne som et ekstra 
ordinært utbytte.” 

 
 
BIRGER RØYLAND (SP) foreslo slikt vedtak: 

”Punkt 8: Salg av Klokkergården avventes til Vegvesenet har fått tilbud om innløsning 
pga gang og sykkelsti.” 

 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling punkt 1 vedtatt med 34 mot 1 stemme. (SV) 
Formannskapets innstilling punkt 2 enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling punkt 3 og 4 falt enstemmig. 
Formannskapets innstilling punkt 5 enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling punkt 6 vedtatt med 21 mot 14 stemmer. (AP+SP+SV+V) 
Formannskapets innstilling punkt 7 vedtatt med 23 mot 12 stemmer. (AP+SV+V) 
Røylands forslag punkt 8 enstemmig vedtatt mot 0 stemmer for formannskapets innstilling punkt 8. 
Bjellås forslag punkt 9 falt med 29 mot 6 stemmer for. (FrP) 
Bjellås forslag punkt 10 falt med 29 mot 6 stemmer for. (FrP) 
 
 
KS-004/10 Vedtak: 
 

1. Det settes av 100.000 kroner til følgende forhold: 
a. Taksering av bygg/eiendommer som foreslås solgt. 
b. Kostnader knyttet til et salg. 
c. Eventuell innhenting av juridisk kompetanse. 
d. Finansieringen skjer ved reduksjon av budsjettert avsetning til Driftsfondet 2010. 

 
2. Rådmannen får fullmakt til å forsøke å selge / avhende aksjene i Filmparken AS. 
 
3. Det fremmes en egen sak som vurderer mulighetene for å ha Eigersund kommune 

sitt fjernarkivet et annet - sted slik at Hammergården kan selges. 
 

4. Urhammerveien 7, Trollkjerkeveien 6 og 8 selges når nåværende beboere ikke 
lenger har behov for leilighetene eller aksepterer et alternativt boligtilbud. 

 
5. Det legges frem en egen sak konsekvenser og løsninger knyttet opp mot et salg av 

”Helleland gamle kommunehus”, Folhammaren 26, 28, 30 og 32 (det nordre bygget 
med 4 leiligheter) og Helleland eldresenter. Utgangspunktet er at nevnte bygg skal 
selges 
 
I den grad ”Helleland gamle kommunehus” og Helleland eldresenter anbefales solgt 
skal det foreligge alternative lokaler for den frivillige virksomheten. 
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6. Salg av Klokkergården avventes til Vegvesenet har fått tilbud om innløsning pga 
gang og sykkelsti. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 

 
 

005/10: Reguleringsendring for boliger gnr. 18 bnr. 19 mfl. - Dyrnes 2. 
gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 05.01.2010: 
Forslag til reguleringsendring for boliger på Dyrnes, gnr. 18 bnr. 19 mfl med kart datert 01.12.08 
og bestemmelser datert  01.12.08 sist revidert 05.01.10 vedtas med følgende endringer i: 

Kart: 
1. Trafo på 18/76 vises som fareområde-høyspent i tråd med SOSIkoding. 
2. Bredde på veger, gangveger samt byggelinje til veg målsettes. 
3. Offentlig gangveg endres til felles gangveg. 

Bestemmelser 
1. Bestemmelser revidert 05.01.10 ersatter tidligere bestmmelser jfr. endring til  BYA i 

% og krav om tilkopling til offentlig vann og avløp. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12  
 
 
19.01.2010 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
 RUTH EVY BERGLYD (SP) erklærte seg ugild og trådte ut idet hun er direkte part i saken, 

jf. fvl. § 6, 1. ledd. Det fremkom ikke merknader til saken, og Bernt Koldal (SP) tok sete. 
---- o ---- 

 
TOVE H. LØYNING (AP) foreslo slikt utsettelsesforslag: 
 ”Saken sendes tilbake til administrasjonen.” 
Trukket før votering. 
 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
M-001/10 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsendring for boliger på Dyrnes, gnr. 18 bnr. 19 mfl med kart datert 
01.12.08 og bestemmelser datert  01.12.08 sist revidert 05.01.10 vedtas med følgende 
endringer i: 

Kart: 
1. Trafo på 18/76 vises som fareområde-høyspent i tråd med SOSIkoding. 
2. Bredde på veger, gangveger samt byggelinje til veg målsettes. 
3. Offentlig gangveg endres til felles gangveg. 

Bestemmelser 
1. Bestemmelser revidert 05.01.10 ersatter tidligere bestmmelser jfr. endring til  

BYA i % og krav om tilkopling til offentlig vann og avløp. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12  
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Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 MORTEN HAUG (Krf) erklærte seg ugild og trådte ut idet han er byggeleder i Hellvik Hus 

som har fremmet planen, jf. fvl. § 6, 2. ledd. Det fremkom ikke merknader til saken, og Anja 
Tingbø Omdal (KrF) tok sete. 

---o--- 
 
 
ARNE STAPNES (H) foreslo slikt forslag: 

”Tilleggspunkt.  
4. Rekkefølgekrav Bestemmelser: Det skal utarbeides utbyggingsavtale for 

godkjenning i Miljøutvalget. 
 

5. Eigersund Kommune oppretter fond med tanke på framtidig utvidelse av 
Dyrnesveien. 
Trukket før votering. 

 
6. Det skal i utbyggingsavtalen tas med et punkt der utbygger pålegges å innbetale 

en gitt sum til dette fondet.” 
Trukket før votering. 

 
 
SIGVALD NODLAND (SP) foreslo slikt vedtak: 

4. ”Før det blir bygget boliger i det området det blir søkt reguleringsplan for, må det 
bygges 100m gang og sykkelsti i skjæringen på Dyrnesveien.” 

 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
Stapnes forslag enstemmig vedtatt. 
Nodlands forslag falt med 33 mot 2 stemmer for. (SP) 
 
 
KS-005/10 Vedtak: 

 
Forslag til reguleringsendring for boliger på Dyrnes, gnr. 18 bnr. 19 mfl med kart datert 
01.12.08 og bestemmelser datert 01.12.08 sist revidert 05.01.10 vedtas med følgende 
endringer i: 

Kart: 
4. Trafo på 18/76 vises som fareområde-høyspent i tråd med SOSIkoding. 
5. Bredde på veger, gangveger samt byggelinje til veg målsettes. 
6. Offentlig gangveg endres til felles gangveg. 

Bestemmelser 
1. Bestemmelser revidert 05.01.10 ersatter tidligere bestmmelser jfr. endring til  

BYA i % og krav om tilkopling til offentlig vann og avløp. 
2. Rekkefølgekrav Bestemmelser: Det skal utarbeides utbyggingsavtale for 

godkjenning i Miljøutvalget. 
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Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 12-12  
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

006/10: Reguleringsplan - steinbrudd/fyllingsområde på bnr. 114 bnr. 
1,2 Lomeland 2. gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 27.01.2010: 
Forslag til reguleringsplan for steinbrudd/fyllingsområde på gnr. 114 og bnr. 1,2 på Lomeland 
med kart datert 06.11.08, revidert 23.10.09 og bestemmelser sist revidert  01.12.08, vedtas med 
følgende endringer: 
Bestemmelser 

1. Ny §8: ”Offentlig trafikkareal, samt avkjørsel til offentlig veg med tilhørende frisiktsoner 
skal være opparbeidet i tråd med reguleringsplanen og godkjent av Statens Vegvesen 
før igangsettingstillatelse kan gis.  Videre føyes følgende til: ”Driftsavkjørselen til 
innmarka for gnr. 114/1,2 mellom jernbanen og rv 42 må skje fra passeringslomma. Det 
tillates ikke flere avkjørsler fra rv42 til gnr. 114 bnr. 1,2. 

2. ”Etter at skråningen i vest og sør er tatt ut etter pall prinsipp skal det etableres en 
skråning med hellning 1:1,5. Skråningen påføres et jordlag på minimum 0,5 m tykkelse 
og beplantes med stedegen vegetasjon. Oppfyllingsmassen består kun av rene 
fyllmasser og jordlaget som påføres hentes fra regulert område.” 

3. Eksisterende vegetasjon i randsonen skal tas vare på i den grad dette er mulig. 
4. Støv; ”Målinger skal utføres i forbindelse med vanlig aktivitet og sendes til enhver tid 

gjeldende tilsynsmyndighet samt kopi til Eigersund kommune.” 
5. Ny §6 Avslutning; Når masseuttaket avsluttes skal alle konstruksjoner, maskiner, bygg 

og anlegg fjernes og området ryddes og avsluttes i samsvar med denne plan eller 
godkjent detaljplan for etterbruk av området. Dette fastsettes i driftsplanen for området.” 

6. Det tillates ikke produksjon av oljegrus/asfalt eller lagring av slikt eller tilsvarende i 
området.  

7. Rekkefølgekrav; ”For å sikre en tilfredsstillende avslutning/tilbakeføring, skal det før det 
blir gitt igangsettingstillatelse, stilles en bankgarant eller lignende fra søker. Størrelsen 
fastsettes i samråd med Bergvesenet.” 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §12-12 jfr § 27-2 nr 1.  
 
 
15.02.2010 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
M-014/10 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Forslag til reguleringsplan for steinbrudd/fyllingsområde på gnr. 114 og bnr. 1,2 på 
Lomeland med kart datert 06.11.08, revidert 23.10.09 og bestemmelser sist revidert  
01.12.08, vedtas med følgende endringer: 
Bestemmelser 

1. Ny §8: ”Offentlig trafikkareal, samt avkjørsel til offentlig veg med tilhørende 
frisiktsoner skal være opparbeidet i tråd med reguleringsplanen og godkjent av 
Statens Vegvesen før igangsettingstillatelse kan gis.  Videre føyes følgende til: 
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”Driftsavkjørselen til innmarka for gnr. 114/1,2 mellom jernbanen og rv 42 må 
skje fra passeringslomma. Det tillates ikke flere avkjørsler fra rv42 til gnr. 114 
bnr. 1,2. 

2. ”Etter at skråningen i vest og sør er tatt ut etter pall prinsipp skal det etableres en 
skråning med hellning 1:1,5. Skråningen påføres et jordlag på minimum 0,5 m 
tykkelse og beplantes med stedegen vegetasjon. Oppfyllingsmassen består kun 
av rene fyllmasser og jordlaget som påføres hentes fra regulert område.” 

3. Eksisterende vegetasjon i randsonen skal tas vare på i den grad dette er mulig. 
4. Støv;  ”Målinger skal utføres i forbindelse med vanlig aktivitet og sendes til 

enhver tid gjeldende tilsynsmyndighet samt kopi til Eigersund kommune.” 
5. Ny §6 Avslutning; Når masseuttaket avsluttes skal alle konstruksjoner, maskiner, 

bygg og anlegg fjernes og området ryddes og avsluttes i samsvar med denne 
plan eller godkjent detaljplan for etterbruk av området. Dette fastsettes i 
driftsplanen for området.” 

6. Det tillates ikke produksjon av oljegrus/asfalt eller lagring av slikt eller tilsvarende 
i området.  

7. Rekkefølgekrav; ”For å sikre en tilfredsstillende avslutning/tilbakeføring, skal det 
før det blir gitt igangsettingstillatelse, stilles en bankgarant eller lignende fra 
søker. Størrelsen fastsettes i samråd med Bergvesenet.” 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §12-12 jfr § 27-2 nr 1.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-006/10 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for steinbrudd/fyllingsområde på gnr. 114 og bnr. 1,2 på 
Lomeland med kart datert 06.11.08, revidert 23.10.09 og bestemmelser sist revidert  
01.12.08, vedtas med følgende endringer: 
Bestemmelser 
1. Ny §8: ”Offentlig trafikkareal, samt avkjørsel til offentlig veg med tilhørende 

frisiktsoner skal være opparbeidet i tråd med reguleringsplanen og godkjent av 
Statens Vegvesen før igangsettingstillatelse kan gis.  Videre føyes følgende til: 
”Driftsavkjørselen til innmarka for gnr. 114/1,2 mellom jernbanen og rv 42 må skje fra 
passeringslomma. Det tillates ikke flere avkjørsler fra rv42 til gnr. 114 bnr. 1,2. 

2. ”Etter at skråningen i vest og sør er tatt ut etter pall prinsipp skal det etableres en 
skråning med hellning 1:1,5. Skråningen påføres et jordlag på minimum 0,5 m 
tykkelse og beplantes med stedegen vegetasjon. Oppfyllingsmassen består kun av 
rene fyllmasser og jordlaget som påføres hentes fra regulert område.” 

3. Eksisterende vegetasjon i randsonen skal tas vare på i den grad dette er mulig. 
4. Støv;  ”Målinger skal utføres i forbindelse med vanlig aktivitet og sendes til enhver tid 

gjeldende tilsynsmyndighet samt kopi til Eigersund kommune.” 
5. Ny §6 Avslutning; Når masseuttaket avsluttes skal alle konstruksjoner, maskiner, 

bygg og anlegg fjernes og området ryddes og avsluttes i samsvar med denne plan 
eller godkjent detaljplan for etterbruk av området. Dette fastsettes i driftsplanen for 
området.” 
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6. Det tillates ikke produksjon av oljegrus/asfalt eller lagring av slikt eller tilsvarende i 
området.  

7. Rekkefølgekrav; ”For å sikre en tilfredsstillende avslutning/tilbakeføring, skal det før 
det blir gitt igangsettingstillatelse, stilles en bankgarant eller lignende fra søker. 
Størrelsen fastsettes i samråd med Bergvesenet.” 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens §12-12 jfr § 27-2 nr 1.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

007/10: Gebyrer etter plan og bygningsloven - plan  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 02.12.2009: 
 
Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til plangebyr etter Plan og bygningsloven (§109) vedtas som fremlagt. 
 
 
15.12.2009 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
M-209/09 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til plangebyr etter Plan og bygningsloven (§109) vedtas som fremlagt. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-007/10 Vedtak: 
 

Forslag til plangebyr etter Plan og bygningsloven (§109) vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
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008/10: Reguleringsendring gnr. 116 bnr. 4 mfl - 3 hytter og nye 
bestemmelser Egelandsdal - 2 gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 30.11.2009: 
 
Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
Forslag til reguleringsplan for fortetting med 3 hytter i Egelandsdalen gnr. 116 bnr. 4,8  med kart 
revidert datert 30.11.09 med rekkefølgekrav vedtas med følgende endringer: 
Kart 

1. Byggelinje for hytte 1 legges så langt sør som er mulig. 
 
Bestemmelser: 

2. ”Før det kan gis byggetillatelse til hyttene 1,2,3 skal det dokumenteres at siktsoner er 
ivaretatt, at trafikkområdet kan dekke et dimensjoneringsgrunnlag på minimum 6,5 m til 
riksvegen og minimum 3 m på hver side til grøfter etc. Parkeringsplassen må utformes 
slik at det er fysisk umulig å parkere i frisiktsonen. Statens vegvesen skal godkjenne 
dette og sikres kontroll med opparbeidelsen.” 

3. ”Det kan ikke gis byggetillatelse før tomtene 1, 2 og 3 er oppmålt.” 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  
 
 
 
15.12.2009 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 

 SISSEL VOILÅS (AP) ba om fritak i saken idet hennes onkel/tante er involverte parter,  
jf. kommunelovens § 40, 4 ledd, og trådte ut. 
Det fremkom ikke merknader til saken, og Anders Ege (AP) tok sete. 
 

     ----0---- 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
M-210/09 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsplan for fortetting med 3 hytter i Egelandsdalen gnr. 116 bnr. 4,8  
med kart revidert datert 30.11.09 med rekkefølgekrav vedtas med følgende endringer: 
Kart 

1. Byggelinje for hytte 1 legges så langt sør som er mulig. 
 
Bestemmelser: 

2. ”Før det kan gis byggetillatelse til hyttene 1,2,3 skal det dokumenteres at 
siktsoner er ivaretatt, at trafikkområdet kan dekke et dimensjoneringsgrunnlag på 
minimum 6,5 m til riksvegen og minimum 3 m på hver side til grøfter etc. 
Parkeringsplassen må utformes slik at det er fysisk umulig å parkere i 
frisiktsonen. Statens vegvesen skal godkjenne dette og sikres kontroll med 
opparbeidelsen.” 

3. ”Det kan ikke gis byggetillatelse før tomtene 1, 2 og 3 er oppmålt.” 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  

 
Vedtaket er enstemmig. 



 

 17

 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 

 SISSEL VOILÅS (AP) ba om fritak i saken idet hennes onkel/tante er involverte parter, jf. 
kommunelovens § 40, 4 ledd, og trådte ut. Det fremkom ikke merknader til saken, og 
Åshild Bakken (AP) tok sete. 

---o--- 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-008/10 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for fortetting med 3 hytter i Egelandsdalen gnr. 116 bnr. 4,8  
med kart revidert datert 30.11.09 med rekkefølgekrav vedtas med følgende endringer: 
Kart 
1. Byggelinje for hytte 1 legges så langt sør som er mulig. 
 
Bestemmelser: 
2. ”Før det kan gis byggetillatelse til hyttene 1,2,3 skal det dokumenteres at siktsoner er 

ivaretatt, at trafikkområdet kan dekke et dimensjoneringsgrunnlag på minimum 6,5 m 
til riksvegen og minimum 3 m på hver side til grøfter etc. Parkeringsplassen må 
utformes slik at det er fysisk umulig å parkere i frisiktsonen. Statens vegvesen skal 
godkjenne dette og sikres kontroll med opparbeidelsen.” 

3. ”Det kan ikke gis byggetillatelse før tomtene 1, 2 og 3 er oppmålt.” 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 

009/10: Reguleringsplan gnr. 48 bnr. 10 m.fl. Tengsareid - 
industriutvikling samt friluftsområde 3. gangsbehandling  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 02.12.2009: 
Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
Forslag til reguleringsplan for utviding av industriområde på gnr. 48 bnr. 10 på Tengsareid med 
kart og bestemmelser datert 09.05.08 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  
 
Vilkår: 
Innsigelsen er blitt trukket på vilkår av at det ikke vil bli fremmet forslag til nye 
utbyggingsområder her uten et rekkefølgekrav om ombygging av krysset. Eigersund kommune 
aksepterer dette vilkåret og legger det til grunn for videre planlegging i området.  
 
15.12.2009 Miljøutvalget 
 
Møtebehandling: 
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Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
M-208/09 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsplan for utviding av industriområde på gnr. 48 bnr. 10 på 
Tengsareid med kart og bestemmelser datert 09.05.08 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  
 
Vilkår: 
Innsigelsen er blitt trukket på vilkår av at det ikke vil bli fremmet forslag til nye 
utbyggingsområder her uten et rekkefølgekrav om ombygging av krysset. Eigersund 
kommune aksepterer dette vilkåret og legger det til grunn for videre planlegging i 
området.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-009/10 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for utviding av industriområde på gnr. 48 bnr. 10 på 
Tengsareid med kart og bestemmelser datert 09.05.08 vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1.  
 
Vilkår: 
Innsigelsen er blitt trukket på vilkår av at det ikke vil bli fremmet forslag til nye 
utbyggingsområder her uten et rekkefølgekrav om ombygging av krysset. Eigersund 
kommune aksepterer dette vilkåret og legger det til grunn for videre planlegging i 
området.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

010/10: Plan for den kommunale voksenopplæringen 2010 - 2013  
 
12.11.2009 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
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KUO-046/09 Vedtak: 
 

Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Plan for den kommunale voksenopplæringen i Eigersund 2010 - 2013 tas til etterretning. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 

 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 

 Nytt dokument i saken: Behandling og vedtak fra Felles brukerutvalg. 
--- o --- 

 
 
INGHILD VANGLO (AP) foreslo slikt utsettelseforslag: 

”Felles brukerutvalget har registrert at saken ikke har blitt forelagt utvalget for uttale på 
tross av at planen klart faller inn under brukerutvalgets fagområde.  
 
Det vises bl.a. til kapittel 4 som omhandler spesialundervisning for voksne, herunder 
voksne med språk-, stemme- og talevansker samt personer med fremmedspråklig 
bakgrunn. 
 
På bakgrunn av dette foreslås det at saken utsettes slik at saken kan bli behandlet i tråd 
med gjeldende rutiner ved at utvalget får behandlet saken før den vedtas av 
kommunestyret.” 

 
 
Votering-utsettelseforslag: 
Vanglos utsettelseforslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-010/10 Vedtak: 
 

Felles brukerutvalget registrerer at saken ikke har blitt forelagt utvalget for uttale på tross 
av at planen klart faller inn under brukerutvalgets fagområde.  
 
Det vises bl.a. til kapittel 4 som omhandler spesialundervisning for voksne, herunder 
voksne med språk-, stemme- og talevansker samt personer med fremmedspråklig 
bakgrunn. 
 
Det foreslå derfor at saken utsettes slik at saken kan bli behandlet i tråd med gjeldende 
rutiner ved at utvalget får behandlet saken før den vedtas av kommunestyret. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

011/10: Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 - 2020  
 

Rådmannens forslag til vedtak 19.10.2009: 
 
Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 – 2020 blir vedtatt som fremlagt. 
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Vedtaket er fattet med hjemmel i PBL §20-5 
 
03.11.2009 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
 ORDFØREREN reiste spørsmål om sin habilitet pga at han har styreverv i Egersund 

Dykkerklubb. Formannskapet fant enstemmig ordføreren habil. 
---- o ---- 

 
LEIF ERIK EGAAS (H) forslo slikt oversendelsevedtak: 

”Formannskapet ber KUO vurderer å sette flerbrukshallen på 1. plass på 
 prioritetslisten.” 
 
LEIF ERIK EGAAS (H) forslo slik vedtak: 

”2. setning punkt 8 i saksutredningen (s. 5) tas ut: Selv om det er lagt inn i den 
kortsiktige delen, kan en ikke påregne å få kommunale midler.” 

 
RÅDMANNEN endret sin innstilling slik: 

”Røde Kors huset flyttes til kortsiktige tiltak.” 
 
 
Votering: 
VOTERING:  
Rådmannens endrede innstilling og Egaas’ forslag vedtatt enstemmig.  
  
 
FS-116/09 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 – 2020 blir vedtatt som fremlagt 
med følgende endringer: 
 

2. setning punkt 8 i saksutredningen (s. 5) tas ut: Selv om det er lagt inn i den 
kortsiktige delen, kan en ikke påregne å få kommunale midler. 

 
3. Røde Kors huset flyttes til kortsiktige tiltak. 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i PBL §20-5 
 
Oversendelseforslag til kultur- og oppvekstutvalget: 
Formannskapet ber KUO vurderer å sette flerbrukshallen på 1. plass på prioritetslisten. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
 
12.11.2009 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
THOR KRISTIAN KLEPP (AP) fremmet Egaas forslag i formannskapet: 
 

”Flerbrukshallen flyttes til 1. plass på prioritetslisten.” 
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Votering: 
Klepps forslag enstemmig vedtatt. 
 
KUO-045/09 Vedtak: 
 

Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 – 2020 blir vedtatt som fremlagt 
med følgende endringer: 
 

Flerbrukshallen flyttes til 1. plass på prioritetslisten. 
 

Vedtaket er fattet med hjemmel i PBL §20-5 
 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Nytt dokument i saken: Behandling/vedtak fra Felles brukerutvalg. 

---o--- 
 
INGHILD VANGLO (AP) foreslo slikt utsettelseforslag: 

”Felles brukerutvalget har registrert at saken ikke har blitt forelagt utvalget for uttale på 
tross av at planen faller inn under brukerutvalgets fagområde.  
 
Ideelt sett burde saken sendes tilbake til administrasjonen for bedre ivaretakelse av 
universell utforming og deltakelse for alle grupper. 
 
Dersom det ikke vil føre til problemer for videre søknadsprosesser for idretten mv., 
foreslås det at saken utsettes slik at saken kan bli behandlet i tråd med gjeldende rutiner 
ved at utvalget får behandlet saken før den vedtas av kommunestyret.” 
Trukket før votering. 
  

 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo slikt vedtak: 
 ”Saken oversendes Felles brukerutvalg og deres uttalelse ettersendes.” 
 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo slikt vedtak: 

”Tillegg til punkt 4:  
1. NMK tas inn i den kortsiktige liste med 4.9 mill. 
2. Tribune Håla tas inn i den kortsiktige. 
3. Nærmiljøanlegg for Golf v/ E Sykehus tas inn på den langsiktige liste. 
4. Oversikt over hvem som deltok i utarbeidelse av planen og et kapittel om idrettsrådets 

rolle/posisjon etc innarbeides i dokumentet.” 
 
 
EDMUND IVERSEN (Krf) foreslo slikt vedtak: 
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”Ny formulering på avsnittet Universell utforming s. 5 (289): Det forutsettes at 
universell utforming legges til grunn i de enkelte prosjekt.” 

 
 
Votering: 
Formannskapets og kultur- og oppvekstutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
Begge Egaas’ forslag enstemmig vedtatt. 
Iversens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-011/10 Vedtak: 
 

1. Plan for kultur-, idrettsanlegg og fysisk aktivitet 2010 – 2020 blir vedtatt som fremlagt 
med følgende endringer: 

 
a. setning punkt 8 i saksutredningen (s. 5) tas ut: Selv om det er lagt inn i den 

kortsiktige delen, kan en ikke påregne å få kommunale midler. 
b. Flerbrukshallen flyttes til 1. plass på prioritetslisten. 
c. Røde Kors huset flyttes til kortsiktige tiltak. 
d. NMK tas inn i den kortsiktige liste med 4.9 mill. 
e. Tribune Håla tas inn i den kortsiktige liste. 
f. Nærmiljøanlegg for Golf v/ E Sykehus tas inn på den langsiktige liste. 
g. Ny formulering på avsnittet Universiell utforming s. 5 (289): Det forutsettes at 

universell utforming legges til grunn i de enkelte prosjekt. 
h. Oversikt over hvem som deltok i utarbeidelse av planen og et kapittel om 

idrettsrådets rolle/posisjon etc innarbeides i dokumentet. 
 

Vedtaket er fattet med hjemmel i PBL §20-5 
 

2. Saken oversendes Felles brukerutvalg og deres uttalelse ettersendes. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

012/10: Reguleringsplan og KU for Svåheia gnr. 24 bnr. 1,2,3,4,5,6 og 
9 samt gnr. 26 bnr, 1,7 og 8 - 2. gangsbehandling  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 02.02.2010: 
 
Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsplan for Svåheia datert 28.11.07, sist revidert  29.01.2010 og 
bestemmelser datert 28.11.07, sist revidert 01.02.2010 med konsekvensutredning rev. 
september 2007 vedtas med følgende endringer: 
Kart 

1. Alternative adkomster til bølgekraftverket merkes Alt. 1 og Alt. 2.  
Bestemmelser 

2. Ny bestemmelse; Det skal lages skjøtselsplan for de delene av kystlyngheien i 
planområdet som er regulert til friluftsområde/parkbelte. Ved avslutning av massedeponi 
skal en så langt som mulig søke å gjenskape naturtypen som er typisk for området.” 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1 jfr. §12-12 
 
 
15.02.2010 Miljøutvalget 
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Møtebehandling: 

 Nytt dokument i saken: 
- skriv fra beboerne på Lædre v/Reidun Grastveit, datert 04.02.10 – vedr. 

reguleringsplan og KU for Svåheia – videre behandling (l.nr.:10/3706). 
----0---- 

 
BJØRN REIDAR BERNTSEN (AP) foreslo: 

”Ny bestemmelse: 
Utvidelse av avfallsanlegget må ikke medføre økte problemer for nærliggende 
boligområder i forhold til flygeavfall fra søppelplassen. Tiltakshaver må sørge for 
avbøtende tiltak i den grad fjerning av beplantet skog skulle forverre situasjonen med 
flygeavfall.” 

 
ROALD EIE (FRP) foreslo: 
 ”Rekkefølgekrav, § 4: 

Det foretas prøver av vannforsyning/brønn i omliggende område som kan bli berørt av 
anlegget. Prøver skal tas før, under, og etter anleggsperioden.” 

 
 
SØLVI EGE (KRF) foreslo: 

”Friluftsområde land endres slik at de blir som i gjeldende kommuneplan. 
Reguleringsbestemmelsene endres tilsvarende.” 

 
 
KJELL VIDAR NYGÅRD (H) foreslo: 
 ”Bestemmelser 3.3 - Område for anlegg og drift av kommunalteknisk virksomhet  –  

nytt siste kulepunkt: 
- Dersom det skal etableres midlertidig pukkverk skal planer for dette fremlegges 
for miljøutvalget for godkjenning før igangsettelse av slikt anlegg kan skje.” 

 
 
Votering: 
Berntsens forslag til nytt punkt enstemmig vedtatt. 
Eies forslag til nytt rekkefølgekrav enstemmig vedtatt. 
Sølvi Eges forslag til nytt punkt enstemmig vedtatt. 
Nygårds forslag til endring i bestemmelsene 3.3 enstemmig vedtatt. 
Rådmannens øvrige innstilling enstemmig vedtatt. 
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M-013/10 Vedtak: 
 

Miljøutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til reguleringsplan for Svåheia datert 28.11.07, sist revidert  29.01.2010 og 
bestemmelser datert 28.11.07, sist revidert 01.02.2010 med konsekvensutredning rev. 
september 2007 vedtas med følgende endringer: 
Kart 

1. Alternative adkomster til bølgekraftverket merkes Alt. 1 og Alt. 2.  
2. Friluftsområde land endres slik at de blir som i gjeldende kommuneplan. 

Reguleringsbestemmelsene endres tilsvarende 
 
Bestemmelser 

3. Ny bestemmelse; Det skal lages skjøtselsplan for de delene av kystlyngheien i 
planområdet som er regulert til friluftsområde/parkbelte. Ved avslutning av 
massedeponi skal en så langt som mulig søke å gjenskape naturtypen som er 
typisk for området 

4. Utvidelse av avfallsanlegget må ikke medføre økte problemer for nærliggende 
boligområder i forhold til flygeavfall fra søppelplassen. Tiltakshaver må sørge for 
avbøtende tiltak i den grad fjerning av beplantet skog skulle forverre situasjonen 
med flygeavfall. 

5. Rekkefølgekrav, § 4: 
Det foretas prøver av vannforsyning/brønn i omliggende område som kan bli 
berørt av anlegget. Prøver skal tas før, under, og etter anleggsperioden. 

6. Bestemmelser 3.3 - Område for anlegg og drift av kommunalteknisk 
virksomhet  – nytt siste kulepunkt: 

 Dersom det skal etableres midlertidig pukkverk skal planer for dette  
fremlegges for miljøutvalget for godkjenning før igangsettelse av slikt 
anlegg kan skje. 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1 jfr. §12-12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 ARNFINN E. HAVSØ (FrP) erklærte seg ugild og trådte ut idet hans onkel og som han har 

nær omgang med er part i saken, jf. fvl. § 6, 2. ledd. Det fremkom ikke merknader til saken, 
og Terje Svanes (FrP) tok sete.     

~ o ~ 
 
 TOMMY BJELLÅS (FrP) stilte spørsmål ved sin habilitet idet han er styremedlem i DIM jf. 

fvl. § 6, 1 ledd bokstav e. Torfinn M. Haataja (FrP) tok sete under behandling av 
habilitetsspørsmålet. Kommunestyret fant enstemmig Bjellås for habil i saken og han tok 
igjen sete. 

~ o ~ 
 
BJØRN REIDAR BERENTSEN (AP) foreslo slikt vedtak: 

”Rekkefølgekrav: Før byggestart av vindmøller skal det gjennomføres støymålinger 
knyttet til boliger på Lædre og i Mong for å sikre at en er innenfor de tillatte 
grenseverdiene for støy.” 
Trukket før votering. 
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KJELL VIDAR NYGÅRD (H) foreslo slikt vedtak: 
”3.6 Område for vindkraft 
Nytt kule punkt 
- Rotorene skal ha en overflatebehandling som reduserer refleksblink. 
 
4. Rekkefølgebestemmelser 
Bytte ut første kule punkt med denne tekst. 
Støy. 
Ved lokalisering av vindturbinene skal det tas hensyn til det potensielle støynivået som 
kan skapes ved eksisterende boligbebyggelse. Dersom beregnet støynivå ved boliger 
overstiger 45 Lden skal det vurderes avbøtende tiltak. Når endelig lokalisering og valg av 
turbintype er gjort skal det utarbeides et støysonekart som viser områdene hvor 
beregnet støynivå overskrider 45 Lden. 
 
Nedlegging. 
Tiltakshaver plikter innen utgangen av det 12. driftsåret av vindkraftverket å etablere en 
garantiordning, som sikrer kostnadsdekning for fjerning av vindturbinene og istandsetting 
av området ved utløpet av driftsperioden. Garantiordningen skal godkjennes av NVE. 
 
Opprydding 
Innen 1 år etter at vindkraftverket er satt i drift, skal det være gjennomført en forsvarlig 
opprydding av anleggsområdet, og tiltakshaver er ansvarlig for at hele Svåheia Vindpark 
i driftsperioden holdes fri for forsøpling som skyldes virksomheten ved vindkraftverket.  
 
Fellesbestemmelser: 
Det er ikke tillatt med tiltak som kan være til hinder eller ulempe for bruk av området til 
vindkraftproduksjon, herunder aktiviteter som kan redusere kraftproduksjonen.” 
Trukket før votering. 

 
 
TOR-INGE RAKE (V) foreslo slikt vedtak: 

”Tilleggspunkt: Det legges til grunn at NVE under konsesjonsbehandlingen vurderer 
plassering av vindmøllene i lys av erfaringer med støy som er høstet i andre 
vindmølleparker.” 
Trukket før votering. 

 
 
ARNE STAPNES (H) forslo slikt vedtak: 

”Vannforsyning Lædre/Mong 
Usikkerhet knyttet til vannkvaliteten i området ved Lædre, blant annet sett i forhold til 
planlagt utvidelse av avfallsanlegget på Svåheia, aktualiserer spørsmålet om fremføring 
av kommunal vannforsyning. Planer om fortsatt boligbygging i området forsterker dette 
behovet. Kommunestyret ber rådmannen legge frem en sak på spørsmålet om 
kommunal vannforsyning til Lædre/Mong innen 27. mai 2010.” 

 Trukket før votering. 
 
 
KJELL FREDRIKSEN (Frp) foreslo slikt utsettelseforslag - fellesforslag fra FrP + SP: 

”Saken utsettes slik at naboer/andre berørte får anledning til å uttale seg og gå i dialog 
m. utbygger.” 

 
Votering utsettelseforslag: 
Fredriksens fellesforslag falt med 27 mot 8 stemmer for. (FrP+SP) 
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KJELL VIDAR NYGÅRD (H) foreslo slikt fellesforsalg fra H, AP, V, KrF og SV 
”3.6 Område for vindkraft 
Nytt kule punkt 
- Rotorene skal ha en overflatebehandling som reduserer refleksblink. 
 
4. Rekkefølgebestemmelser 
Bytte ut første kule punkt med denne tekst. 
Støy. 
Før byggestart av vindmøller skal det gjennomføres støymålinger knyttet til boliger på 
Lædre og i Mong for å sikre at en er innenfor de tillatte grenseverdiene for støy. Dersom 
beregnet støynivå ved boliger overstiger 45 Lden skal det vurderes avbøtende tiltak. Når 
endelig lokalisering og valg av turbintype er gjort skal det utarbeides et støysonekart 
som viser områdene hvor beregnet støynivå overskrider 45 Lden. 
 
Det legges til grunn at NVE under konsesjonsbehandlingen vurderer plassering av 
vindmøllene i lys av erfaringer med støy som er høstet i andre vindmølleparker. 
 
Nedlegging. 
Tiltakshaver plikter innen utgangen av det 12. driftsåret av vindkraftverket å etablere en 
garantiordning, som sikrer kostnadsdekning for fjerning av vindturbinene og istandsetting 
av området ved utløpet av driftsperioden. Garantiordningen skal godkjennes av NVE. 
 
Opprydding 
Innen 1 år etter at vindkraftverket er satt i drift, skal det være gjennomført en forsvarlig 
opprydding av anleggsområdet, og tiltakshaver er ansvarlig for at hele Svåheia Vindpark 
i driftsperioden holdes fri for forsøpling som skyldes virksomheten ved vindkraftverket.  
 
Fellesbestemmelser: 
Det er ikke tillatt med tiltak som kan være til hinder eller ulempe for bruk av området til 
vindkraftproduksjon, herunder aktiviteter som kan redusere kraftproduksjonen.” 

 
 
Votering: 
Miljøutvalgets innstilling og Nygårds fellesforlag enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-012/10 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsplan for Svåheia datert 28.11.07, sist revidert  29.01.2010 og 
bestemmelser datert 28.11.07, sist revidert 01.02.2010 med konsekvensutredning rev. 
september 2007 vedtas med følgende endringer: 
Kart 
1. Alternative adkomster til bølgekraftverket merkes Alt. 1 og Alt. 2.  
2. Friluftsområde land endres slik at de blir som i gjeldende kommuneplan. 

Reguleringsbestemmelsene endres tilsvarende 
 
Bestemmelser 

3. Ny bestemmelse; Det skal lages skjøtselsplan for de delene av kystlyngheien i 
planområdet som er regulert til friluftsområde/parkbelte. Ved avslutning av 
massedeponi skal en så langt som mulig søke å gjenskape naturtypen som er typisk 
for området 

4. Utvidelse av avfallsanlegget må ikke medføre økte problemer for nærliggende 
boligområder i forhold til flygeavfall fra søppelplassen. Tiltakshaver må sørge for 
avbøtende tiltak i den grad fjerning av beplantet skog skulle forverre situasjonen med 
flygeavfall. 

5. Rekkefølgekrav, § 4: 
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Det foretas prøver av vannforsyning/brønn i omliggende område som kan bli 
berørt av anlegget. Prøver skal tas før, under, og etter anleggsperioden. 

6. Bestemmelser 3.3 - Område for anlegg og drift av kommunalteknisk virksomhet  
– nytt siste kulepunkt: 

 Dersom det skal etableres midlertidig pukkverk skal planer for dette  
fremlegges for miljøutvalget for godkjenning før igangsettelse av slikt 
anlegg kan skje. 

7. 3.6 Område for vindkraft 
Nytt kule punkt 
- Rotorene skal ha en overflatebehandling som reduserer refleksblink. 
 
4. Rekkefølgebestemmelser 
Bytte ut første kule punkt med denne tekst. 
Støy. 
Før byggestart av vindmøller skal det gjennomføres støymålinger knyttet til 
boliger på Lædre og i Mong for å sikre at en er innenfor de tillatte grenseverdiene 
for støy. Dersom beregnet støynivå ved boliger overstiger 45 Lden skal det 
vurderes avbøtende tiltak. Når endelig lokalisering og valg av turbintype er gjort 
skal det utarbeides et støysonekart som viser områdene hvor beregnet støynivå 
overskrider 45 Lden. 
 
Det legges til grunn at NVE under konsesjonsbehandlingen vurderer plassering 
av vindmøllene i lys av erfaringer med støy som er høstet i andre 
vindmølleparker. 
 
Nedlegging. 
Tiltakshaver plikter innen utgangen av det 12. driftsåret av vindkraftverket å 
etablere en garantiordning, som sikrer kostnadsdekning for fjerning av 
vindturbinene og istandsetting av området ved utløpet av driftsperioden. 
Garantiordningen skal godkjennes av NVE. 
 
Opprydding 
Innen 1 år etter at vindkraftverket er satt i drift, skal det være gjennomført en 
forsvarlig opprydding av anleggsområdet, og tiltakshaver er ansvarlig for at hele 
Svåheia Vindpark i driftsperioden holdes fri for forsøpling som skyldes 
virksomheten ved vindkraftverket.  
 
Fellesbestemmelser: 
Det er ikke tillatt med tiltak som kan være til hinder eller ulempe for bruk av 
området til vindkraftproduksjon, herunder aktiviteter som kan redusere 
kraftproduksjonen. 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningslovens § 27-2 nr 1 jfr. §12-12 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

013/10: Temaplan for skole  
 

Rådmannens forslag til vedtak 05.02.2010: 
Kultur- og oppvekstutvalget innstiller overfor kommunestyret: 

1. Temaplan for skole 2010 – 2013 vedtas. 
2. Tiltak som kan bli foreslått i driftstilpasningsprosessen vil kunne ha konsekvenser 

m.h.t. konklusjonene i denne utredningen. 
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18.02.2010 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
FELLESFORSLAG FRA ANETTE HOÅS (V) og ÅSHILD BAKKEN (AP) til nytt pkt. 1: 

”Temaplan for skole 2010-2013 vedtas med følgende kommentar under kap.7.1 side 
24,  4 avsnitt:   Ønsker at Eigersund kommune følger opp regjeringens vedtak om 
styring av bemanning til ordinær undervisning 1 – 4 trinn (norsk og matematikk) som 
skulle vært innført fra 01.08.2009. 

 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling pkt. 2 enstemmig vedtatt. 
Fellesforslaget fra Hoås og Bakken enstemmig vedtatt. 
 
 
KUO-001/10 Vedtak: 
 

Kultur- og oppvekstutvalget innstiller overfor kommunestyret: 
 
1. Temaplan for skole 2010 – 2013 vedtas med følgende kommentar under kap.7.1 

side 24, 4  avsnitt:  Eigersund kommune følger opp regjeringens vedtak om 
styring bemanning til ordinær undervisning 1 – 4  trinn (norsk og matematikk) som 
skulle vært innført fra 01.08.2009. 

 
2. Tiltak som kan bli foreslått i driftstilpasningsprosessen vil kunne ha konsekvenser 

m.h.t. konklusjonene i denne utredningen. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Nytt dokument i saken: Behandling/vedtak fra Felles brukerutvalg. 

---o--- 
 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo slikt vedtak: 

”Temaplanen sendes tilbake til administrasjonen for at alle punktene som ble fremsatt i 
kommunestyremøtet 7.9.2009 skal bli vurdert, herunder rammetimetallet i skolen kontra 
budsjettramme for hver skole. 

 
 
TOR-INGE RAKE (V) foreslo slikt vedtak: 

”Nytt punkt: Ungdomsskolene legger til rette for at elever kan gjøre ferdig fag på 
videregående nivå. Dette planlegges våren 2010 og planene er klare ved skolestart 
2010.  
 
KUO får tilbakemelding innen november 2010 om hvordan situasjonen er. 
 
Nytt punkt: Resultatene for elevundersøkelsen er bakgrunn for å undersøke ulikheter i 
svar mht til mobbing i grunnskolene i Eigersund kommune. Tilbakemelding til KUO innen 
november 2010. 
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Nytt punkt: Resultatene fra elevundersøkelsene legges frem for KUO, der disse er 
vurdert og forslag til eventuelle tiltak legges frem for utvalget. Dette gjennomføres hvert 
år i planperioden. 
 
Nytt punkt: Plan for opplæring i fremmedspråkopplæring innarbeides i planen. Målet er 
at elevene på ungdomsskolen kan velge mellom flere fremmedspråk og minst tysk, 
fransk og spansk. Planen legges frem for KUO innen juni 2010.” 
 
 
 

BENTE SKÅRA GUNVALDSEN (KrF) foreslo slikt vedtak: 
”Nytt moment: Sosial utjevning i skolen  
Det er viktig for barn og unge å ha mulighet til å delta i aktiviteter også utenfor skolen. En 
lignende henvendelse kom kommunen i hende og lå som referatsak til KUOs første 
møte i år (RS1). Det er i KUO bedt om å få en oversikt over tiltak vi allerede har 
tilgjengelig i dag. Denne oversikten bør også ses i sammenheng med Temaplan for 
skole.  
 
Nytt moment: Vi bør videre vurdere om det er hensiktsmessig og mulig "å få innført 
ordninger med fleksible tiltaksmidler der barn og unge fra familier med lav betalingsevne, 
kan få hjelp til utgifter til f.eks kulturskole, idrettsaktiviteter". Vi må i alle fall skaffe oss en 
oversikt over hvordan vi møter utfordringene da vi vet at vi hadde ca 187 fattige barn i 
Eigersund kommune i 2006.  
 
Nytt moment: Skolen må ha en god og lydhør kommunikasjon med foreldre/foresatte.  
Se på mulighetene for å opprette en kombinert stilling som skole/hjemkoordinator og 
sosiallærer som kan ha til hensikt å ha et sterkt fokus på å fange opp dem som faller 
utenfor pga forhold i hjemmet.  
 
Nytt moment: Ved et godt hjem/skolesamarbeid viser erfaringer at fravær reduseres, 
foreldre og elever blir mer fornøyde, lærere vurderer barnets kunnskapsnivå mer korrekt. 
Foreldreveiledning bør gjøres tilgjengelig for alle. Foreldre som ikke bruker et slikt tilbud, 
og som skolen vurderer at ville ha nytte av det, burde oppsøkes.  
 
Nytt moment: Tilpasset opplæring  
Vi bør se på mulighetene for å i "større grad koble læring opp mot praktiske 
arbeidsoppgaver, utvikle/styrke entrepenørskapet sammen med det lokale næringsliv og 
utvide handlingsrommet for mangfold og variasjon i læringsarbeidet". Det er et mål i seg 
selv at alle elever opplever å lykkes med noe.  
 
Nytt moment: Sosial og kulturell kompetanse  
Mobbemanifestet bør innlemmes i dette punktet samtidig med "en presisering om at 
respekten for skolens personale kommer tydeligere frem. Dette sammen med null-
tolleransen for mobbing av både medelever og skolens personale bør også nevnes i 
både punkt 2.2 og 2.4".  
 
Nytt moment: 2.8 Etterutdanning-kompetanseutvikling  
Sette fokus på rekruttering av de rette studentene til læreryrket. Legge til rette for gode 
arbeidsforhold ved utfordringer og muligheter samt å innføre mentorordninger fremfor 
"fadder"-ordninger for nyutdannede lærere, Lærere med erfaring og god kompetanse 
skal bruke denne til å veilede og følge opp nye lærere.” 

 
 
ORDFØREREN foreslo slikt vedtak: 

”Det oppnevnes 3 politiske representanter i den administrative arbeidsgruppen som er 
nedsatt for å revurdere Temaplan for skole.” 
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VARAORDFØREREN foreslo slikt vedtak: 

”Bente Skåra Gunvaldsen (KrF) oppnevnes som politisk medlem i den administrative 
arbeidsgruppen.” 

 
 
LEIF ERIK EGAAS (H) foreslo slikt vedtak: 

”Thor-Kristian Klepp (AP) og Liv Tone Øiumshaugen (H) oppnevnes som politisk 
medlem i den administrative arbeidsgruppen.” 

 
 
Votering: 
Forslaget til Egaas med tillegg av Rake og Gunvaldsen enstemmig vedtatt. 
Kultur- og oppvekstutvalgets innstilling kom dermed ikke til votering. 
Ordførerens forslag med tillegg av vararordfører og Egaas’ forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-013/10 Vedtak: 
 

1. Temaplanen sendes tilbake til administrasjonen for at alle punktene som ble fremsatt i 
kommunestyremøtet 7.9.2009 skal bli vurdert, herunder rammetimetallet i skolen kontra 
budsjettramme for hver skole. 

 
2. Nytt punkt: Ungdomsskolene legger til rette for at elever kan gjøre ferdig fag på 

videregående nivå. Dette planlegges våren 2010 og planene er klar ved skolestart 2010.  
 
KUO får tilbakemelding innen november 2010 om hvordan situasjonen er. 
 

3. Nytt punkt: Resultatene for elevundersøkelsen er bakgrunn for å undersøke ulikheter i 
svar mht til mobbing i grunnskolene i Eigersund kommune.  
 
Tilbakemelding til KUO innen november 2010. 
 

4. Nytt punkt: Resultatene fra elevundersøkelsene legges frem for KUO, der disse er 
vurdert og forslag til eventuelle tiltak legges frem for utvalget. Dette gjennomføres hvert 
år i planperioden. 
 

5. Nytt punkt: Plan for opplæring i fremmedspråkopplæring innarbeides i planen. Målet er 
at elevene på ungdomsskolen kan velge mellom flere fremmedspråk og minst tysk, 
fransk og spansk.  
 
Planen legges frem for KUO innen juni 2010. 

 
6. Nytt moment: Sosial utjevning i skolen  

Det er viktig for barn og unge å ha mulighet til å delta i aktiviteter også utenfor skolen. 
En lignende henvendelse kom kommunen i hende og lå som referatsak til KUOs første 
møte i år (RS1). Det er i KUO bedt om å få en oversikt over tiltak vi allerede har 
tilgjengelig i dag. Denne oversikten bør også ses i sammenheng med Temaplan for 
skole.  
 

7. Nytt moment: Vi bør videre vurdere om det er hensiktsmessig og mulig "å få innført 
ordninger med fleksible tiltaksmidler der barn og unge fra familier med lav betalingsevne, 
kan få hjelp til utgifter til f.eks kulturskole, idrettsaktiviteter". Vi må i alle fall skaffe oss en 
oversikt over hvordan vi møter utfordringene da vi vet at vi hadde ca 187 fattige barn i 
Eigersund kommune i 2006.  
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8. Nytt moment: Skolen må ha en god og lydhør kommunikasjon med foreldre/foresatte.  
Se på mulighetene for å opprette en kombinert stilling som skole/hjemkoordinator og 
sosiallærer som kan ha til hensikt å ha et sterkt fokus på å fange opp dem som faller 
utenfor pga forhold i hjemmet.  
 

9. Nytt moment: Ved et godt hjem/skolesamarbeid viser erfaringer at fravær reduseres, 
foreldre og elever blir mer fornøyde, lærere vurderer barnets kunnskapsnivå mer korrekt. 
Foreldreveiledning bør gjøres tilgjengelig for alle. Foreldre som ikke bruker et slikt tilbud, 
og som skolen vurderer at ville ha nytte av det, burde oppsøkes.  
 

10. Nytt moment: Tilpasset opplæring  
Vi bør se på mulighetene for å i "større grad koble læring opp mot praktiske 
arbeidsoppgaver, utvikle/styrke entrepenørskapet sammen med det lokale næringsliv og 
utvide handlingsrommet for mangfold og variasjon i læringsarbeidet". Det er et mål i seg 
selv at alle elever opplever å lykkes med noe.  
 

11. Nytt moment: Sosial og kulturell kompetanse  
Mobbemanifestet bør innlemmes i dette punktet samtidig med "en presiserering om at 
respekten for skolens personale kommer tydeligere frem. Dette sammen med null-
tolleransen for mobbing av både medelever og skolens personale bør også nevnes i 
både punkt 2.2 og 2.4.  
 

12. Nytt moment: 2.8 Etterutdanning-kompetanseutvikling  
Sette fokus på rekruttering av de rette studentene til læreryrket. Legge til rette for gode 
arbeidsforhold ved utfordringer og muligheter samt å innføre mentorordninger fremfor 
"fadder"-ordninger for nyutdannede lærere, Lærere med erfaring og god kompetanse 
skal bruke denne til å veilede og følge opp nye lærere. 

 
 
13. Følgende oppnevnes som politiske representanter i den administrative arbeidsgruppen 

som er nedsatt for å revurdere Temaplan for skole: 
a. Bente Skåra Gunvaldsen (KrF) 
b. Thor-Kristian Klepp (AP) 
c. Liv Tone Øiumshaugen (H) 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

014/10: Tiltak for førskolebarn med nedsatt funksjonsevne  
 

Rådmannens forslag til vedtak 10.02.2010: 
Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 
Kommunestyret tar den foreliggende rapport til etterretning, og de faglige anbefalinger som 
gis vil være retningsgivende for den framtidige virksomhet i barnehagesektoren innenfor de 
til enhver tid vedtatte budsjett. 
 
 
18.02.2010 Kultur- og oppvekstutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KUO-002/10 Vedtak: 
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Kultur- og oppvekstutvalget innstiller til kommunestyret: 
Kommunestyret tar den foreliggende rapport til etterretning, og de faglige 
anbefalinger som gis vil være retningsgivende for den framtidige virksomhet i 
barnehagesektoren innenfor de til enhver tid vedtatte budsjett. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
  
 
 
08.03.2010 Felles brukerutvalg 
 
Møtebehandling: 
INGHILD VANGLO (AP) foreslo: 

”Rapporten tas til orientering.” 
 
”Brukerutvalget ber om at prinsippet om brukermedvirkning ivaretas ved organisering 
av fremtidige prosjektgrupper.” 
 

Votering: 
Vanglos forslag enstemmig vedtatt. 
 
BRU-007/10 Vedtak: 
 

Brukerutvalget innstiller til kommunestyret: 
 

 Rapporten tas til orientering. 
 

Brukerutvalget ber om at prinsippet om brukermedvirkning ivaretas ved organisering 
av fremtidige prosjektgrupper. 
 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
THOR-KRISTIAN KLEPP (AP) foreslo slikt vedtak: 

”Kommunestyret ber om at prinsippet om brukermedvirkning ivaretas ved organisering 
av fremtidige prosjektgrupper.” 

 
 
Votering: 
Kultur- og oppvekstutvalgets innstiling med Klepps tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-014/10 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret tar den foreliggende rapport til etterretning, og de faglige 
anbefalinger som gis vil være retningsgivende for den framtidige virksomhet i 
barnehagesektoren innenfor de til enhver tid vedtatte budsjett. 
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2. Kommunestyret ber om at prinsippet om brukermedvirkning ivaretas ved 
organisering av fremtidige prosjektgrupper. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

015/10: Vedtak i formannskapets møte 10.1.2010 - kl. § 13 - Utvidet 
båndtvang for hund etter § 6 f.   
 

Rådmannens forslag til vedtak 12.02.2010: 
 
Saken tas til orientering. 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-015/10 Vedtak: 
 

Saken tas til orientering. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

016/10: Vedtak i formannskapets møte 20.1.2010 - kl. § 13 - vedr. 
endring av vedtekter for Sør-Rogaland Fiskeri Invest AS.   
 

Rådmannens forslag til vedtak 05.02.2010: 
 
Saken tas til orientering. 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-016/10 Vedtak: 
 

Saken tas til orientering. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

017/10: Felles brukerutvalgs innstilling av leder og nestleder  
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Forslag til vedtak 13.01.2010: 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
 
03.02.2010 Felles brukerutvalg 
 
Møtebehandling: 
Sekretariatsleder Leif Broch ledet saken. 
     ----0---- 
 
SOLVEIG JOHANSEN (brukerrepr.) foreslo: 
 ”Else Marie Schneidereit (brukerrepr.) velges som leder for brukerutvalget.” 
 
EDMUND IVERSEN (KRF) foreslo: 
 ”Hans Kristian Sahlsten (brukerrepr.) velges som nestleder for brukerutvalget.” 
 
Else Marie Schneidereit (brukerrepr.) og Hans Kristian Sahlsten (brukerrepr.) fungerer som 
setteleder og settenestleder til saken behandles i kommunestyret den 08.03.2010.” 
 
 
Votering: 
Johansen og Iversens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
BRU-001/10 Vedtak: 
  
 Felles brukerutvalg innstiller til kommunestyret: 
 
 Else Marie Schneidereit (brukerrepr.) velges som leder for brukerutvalget. 

Hans Kristian Sahlsten (brukerrepr.) velges som nestleder for brukerutvalget. 
 

Else Marie Schneidereit (brukerrepr.) og Hans Kristian Sahlsten (brukerrepr.) 
fungerer som setteleder og settenestleder til saken behandles i kommunestyret den 
08.03.2010. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
  
WENCHE HAFFNES ANDERSEN (FrP) foreslo slikt vedtak:  

”Hans M. Merkesdal (FrP) velges som tredje vara for politisk oppnevnte representanter.” 
 
 
Votering: 
Innstilling fra felles brukerutvalg med tilleggsforslag fra Andersen enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-017/10 Vedtak: 
 

1. Else Marie Schneidereit (brukerrepr.) velges som leder for brukerutvalget. 
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2. Hans Kristian Sahlsten (brukerrepr.) velges som nestleder for brukerutvalget. 
 

3. Hans M. Merkesdal (FrP) velges som tredje vara for politisk oppnevnte representanter. 
 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 

018/10: Referatsaker til kommunestyrets møte 3. mars 2010  
 

Referatsaker som legges frem for utvalget 14.01.2010: 
 
Sakene legges frem uten innstilling/merknad fra administrasjonen. 

Nr Dok.ID  Dok.dato    Avsender/Mottaker Tittel 

1 09/74040 X 11.12.2009  
Informasjon om Sjarkveien 
boligfelt - opparbeidelse 
(off.versjon). 

2 09/74104 X 14.12.2009  
Tilbakemelding på Spørsmål 
om Bakkebø gård 

3 10/4997 X 19.02.2010  
Forvaltningsrevisjon av PP-
tjenesten  - Rapport 

 
4 

    
Kommunens Arealdel – 
Bestemmelser og 
retningslinjer. 

 
 
 
 
08.03.2010 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 LIV TONE ØIUMSHAUGEN (H) stilte spørsmål ved hvorfor det generelt sett er dobbelt så 

mange gutter som jenter representert i antall saker. Er det mulig å finne en 
årsakssammenheng? 

 
LEDER AV PPT informerte om at det ble jobbet med å forbedre statistikkgrunnlaget slik 
at det ville bli bedre muligheter til finne ulike sammenhenger. 

 
 LIV TONE ØIUMSHAUGEN (H) stilte spørsmål ved dysleksi og bruk av Logos Test. Det 

blir påpekt i rapporten at denne testen er for 3-5 trinn noe som medfører at barn med 
dysleksi mister verdifull læretid. Hun er gjort oppmerksom på at det finnes nye metoder 
for å diagnostisere dysleksi på et langt tidligere tidspunkt, bla brukes disse på 
barnehagebarn. Hun ba om at PPT gjør undersøkelser for å vurdere om nye metoder kan 
tas i bruk slik at dysleksi kan oppdages på et tidligst mulig tidspunkt. 
 
LEDER AV PPT informerte om at det ble jobbet med ulike metoder og at målsettingen er 
at dysleksi skal kunne oppdages tidligst mulig. 

 
 LIV TONE ØIUMSHAUGEN (H) stilte spørsmål ved oppfølging av politiske saker (s. 529). 

Rådmannen henviser til et kommende system for rapportering. Dette er vel og bra, men 
en oversikt var lovet lagt frem i dette møte og hun hadde forventet at denne oversikten 
ble fremlagt eller eventuelt en begrunnelse på hvorfor den ikke ble lagt frem. 
 
FUNG. RÅDMANN opplyste at han ikke hadde nok kjennskap til denne saken og at 
administrasjonen ville komme tilbake til saken i neste kommunestyremøte. 
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 LIV TONE ØIUMSHAUGEN (H) stilte spørsmål ved hvorfor rapporten for evaluering av 

rusomsorgsprosjektet ikke forelå til dette møte. Hun gjorde oppmerksom på at rådmannen i 
forrige møte ga melding om at selve evalueringsrapporten skulle legges frem på dette møte 
mot tidligere i høst. Det er nå et år siden at prosjektet som var tre-årig ble avsluttet og hun 
så på det som viktig å få frem evalueringsrapporten slik at kommunestyre kan vurdere om 
det er en fornuftig måte å drive denne omsorgen på. Hun ønsket at administrasjonen ble 
pålagt å legge frem evalueringsrapporten til neste kommunestyremøte. 

 
FUNG. RÅDMANN opplyste at den politiske behandling av evalueringsrapporten for 
rusomsorgsprosjektet har blitt utsatt for å se denne omsorgen i sammenheng med de 
pågående sparetiltakene. 

 
 
 
 VARAORDFØRER stilte spørsmål ved om hva som er status for salg av kommunale tomter 

på Hestnes (s.529). 
 
MILJØ- OG DRIFTSSJEFEN informerte om at kommunen har fått utarbeidet og mottatt en 
juridisk betenkning angående utbyggingsavtaler. Administrasjonen ser at en utbygging av 
feltet vil kreve store investeringer, noe kommunen ikke har midler til. Det vil derfor bli aktuelt 
å inngå samarbeid med private aktører for å realisere dette. Det vil komme en sak om dette 
til neste miljøutvalg. 

 
 VARAORDFØRER stilte spørsmål ved om hva som er status for samarbeid med SUS 

angående Marka. (s.543). 
 
MILJØ- OG DRIFTSSJEFEN informerte om at rådmannen arbeider med saken og har 
kontakt med SUS om saken. 

 
 
 BJØRN CARLSEN (H) tok opp markedsføring av tomter på Tuå boligfelt på Hellvik. Han var 

meget kritisk til den dårlige/manglende markedsføringen og viste også til at han hadde fått 
henvendelser om at personer som har henvendt seg til kommunen angående kjøp av tomter 
ikke har mottatt svar på disse henvendelsene. 
 
MILJØ- OG DRIFTSSJEFEN informerte om at markedsføringen vil avventes noe inntil det er 
avklart om hvorvidt kostnadene til utbedring av tilførselsveien skal belastes tomtene på Tuå. 

 
 
Votering: 
 
 
KS-018/10 Vedtak: 
 

Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 



 
 
 
 
 
 
 


